

Title (en)

RINSING STATION FOR RINSING A LOOP CONDUIT SYSTEM OR A SERIES CONDUIT SYSTEM

Title (de)

SPÜLSTATION ZUM SPÜLEN EINES RING- ODER REIHENLEITUNGSSYSTEMS

Title (fr)

STATION DE RINÇAGE D'UN SYSTÈME DE CIRCULATION EN ANNEAU OU EN LIGNE

Publication

EP 3208388 A1 20170823 (DE)

Application

EP 17156068 A 20170214

Priority

DE 202016100853 U 20160218

Abstract (en)

[origin: CA2957690A1] The invention relates to a flushing station for a ring-pipe or series-pipe system (1), comprising a cold water port (19) for connecting a cold-water pipe (6), a hot water port (20) for connecting a hot water pipe (7), and a waste water port (21), wherein the cold-water port (19) and the hot water port (20) are fluidically coupled to the waste water port (21). The cold- water port (19), the hot water port (20) and the waste water port (21) are assigned to a bottom side (24) of the flushing station (13). The invention further relates to a ring-pipe system and a series-pipe system.

Abstract (de)

Spülstation für ein Ring- oder Reihenleitungssystem (1), aufweisend - einen Kaltwasseranschluss (19) zum Anschließen einer Kaltwasserleitung (6); - einen Warmwasseranschluss (20) zum Anschließen einer Warmwasserleitung (7); und - einen Abwasseranschluss (21), wobei der Kaltwasseranschluss (19) und der Warmwasseranschluss (20) fluidisch mit dem Abwasseranschluss (21) gekoppelt sind; dadurch gekennzeichnet, dass der Kaltwasseranschluss (19), der Warmwasseranschluss (20) und der Abwasseranschluss (21) einer Unterseite (24) der Spülstation (13) zugeordnet sind. Die Erfindung betrifft auch ein Ring- und ein Reihenleitungssystem (1).

IPC 8 full level

E03B 7/00 (2006.01); **E03B 7/08** (2006.01)

CPC (source: EP US)

B08B 9/0325 (2013.01 - US); **E03B 7/006** (2013.01 - EP US); **E03B 7/04** (2013.01 - US); **E03B 7/08** (2013.01 - EP US);
E03B 7/095 (2013.01 - US); **Y10T 137/698** (2015.04 - US)

Citation (search report)

- [XI] US 2005274812 A1 20051215 - TAYLOR THOMAS M [US]
- [XI] DE 202014105702 U1 20141208 - MEPA PAULI UND MENDEN GMBH [DE]
- [A] WO 2014040823 A1 20140320 - SASSERATH & CO KG H [DE]
- [A] EP 1964983 A1 20080903 - GEBERIT TECHNIK AG [CH]

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

DE 202016100853 U1 20170523; CA 2957690 A1 20170818; CA 2957690 C 20230912; EP 3208388 A1 20170823; EP 3208388 B1 20200422;
US 10604917 B2 20200331; US 2017241113 A1 20170824

DOCDB simple family (application)

DE 202016100853 U 20160218; CA 2957690 A 20170209; EP 17156068 A 20170214; US 201715434681 A 20170216